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Conform afspraken dien ik namens de D66 fractie de volgende technische vragen in. 
 

1. Het college stelt dat de provincie jammer genoeg niet is toegetreden tot HCL. Wat is de 
reden om niet toe te treden en waarom vindt het college dit jammer? Heeft de provincie wel 
de intentie om alsnog toe te treden? 

2. In het risicoprofiel staat de vraag of er een informeel contact is met de verbonden partij. Het 
antwoord - "Af en toe, dan meldt de directeur zich bij de wethouder. Ook is er een 
strategisch informatieoverleg waar directeur en gemeentearchivaris aanschuiven." - wordt 
bestempeld als een gemiddeld bestuurlijk risico. Waarom wordt dit gezien als een bepaald 
risico? Waarom staat het SIO vermeld? Dat is toch geen informeel maar juist een formeel 
contact. 

3. Zijn er financiële effecten door de Covid-19 situatie te verwachten? Zo ja, welke? 

 
Gezien de korte tijd tot aan de raadsronde mag wat ons betreft de vraag ook tijdens de termijn van 
de portefeuillehouder worden toegelicht. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Richard Wijnands 
Raadslid D66 Maastricht 
 
 


